
Z Á P I S N I C A 

 

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Dojč, ktoré sa konalo dňa 23. augusta 2018. 

 

Zasadnutie zahájené o 19:00 hod. 

 

Navrhnutý program:  

1. Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Kontrola uznesení 

3. Voľba návrhovej komisie 

4. Návrh 5. zmeny rozpočtu obce Dojč na rok 2018 

5. Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly 

6. Návrh VZN ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 zo dňa 14.04.2016 o určení 

školského obvodu na území obce Dojč, o určení zápisu na plnenie povinnej školskej 

dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení v obci 

Dojč 

7. PHSR obce Dojč – kontrola plnenia 

8. Vyhodnotenie schváleného zámeru prenájmu alebo užívania koncesného majetku 

priestorov bývalej MŠ 

9. Rôzne – informácia – práce na trafostanici pri Adamkovičoch, kompostéry do domácností, 

žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy na byt, práce na zápisoch do obecnej kroniky, 

pripravovaná výstava MS „Slovenská história a my“ 

10. Informácia o činnosti starostky 

11. Diskusia 

12. Uznesenia 

13. Záver 

Prítomní: 

starostka: PaedDr. Slavomíra Melišová 

poslanci: 

1. Ing. Pavol Zich 

2. JUDr. Antónia Mikulíková 

3. Bc. Júlia Kozánková 

4. Mgr. Zuzana Macková 

5. Ing. Andrej Vician 

hlavný kontrolór obce: Ing. Dušan Frndalovics 

 

Ostatní prítomní občania podľa prezenčnej listiny. 

 

1. bod programu: Otvorenie, určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Starostka Obce Dojč PaedDr. Slavomíra Melišová privítala poslancov a občanov prítomných 

na zasadnutí Obecného zastupiteľstva Obce Dojč a oboznámila prítomných s programom 

rokovania, pričom sa spýtala, či chce niekto navrhnutý program doplniť alebo zmeniť. 

 

Návrh uznesenia č. 62/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

Program 5. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Dojči. 

Hlasovanie: prítomných: 5, za: 5, proti: 0, zdržali sa: 0 

Starostka určuje za zapisovateľku M. Hovančíkovú a za overovateľov zápisnice J. Kozánkovú 

a Z. Mackovú. 



Návrh uznesenia č. 63/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

zapisovateľku a overovateľov zápisnice: M. Hovančíkovú – zapisovateľka, J. Kozánková,  

Z. Mackovú – overovatelia. 

Hlasovanie: prítomných: 5, za: 5, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Príchod poslancov - Katarína Čelústková, Bc. Martina Gajarová, čas 19:04 hod.  

 

3. bod programu: Voľba návrhovej komisie 

 

Starostka navrhuje zloženie návrhovej komisie: K. Čelústková, A. Mikulíková 

 

Návrh uznesenia č. 64/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči schvaľuje: 

návrhovú komisiu v zložení: K. Čelústková, A. Mikulíková. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

2. bod programu: Kontrola uznesení 

Starostka informuje o plnení uznesení z minulého zastupiteľstva. 

Žiadosť o poskytnutie dotácie na podporu projektu „Budovanie systémov vyhodnocovania 

rizík a včasného varovania v obci Dojč“ je podaná.  

Dotácia zo SFZ na budovanie futbalovej infraštruktúry TJ Družstevníka Dojč - spoluúčasť 

bola schválená vo výške 2.500,00 €. 17.8.2018 bola doručená na obecný úrad zmluva 

o poskytnutí dotácie, kde bola uvedená spoluúčasť 3.334,00 €, podľa zmluvy je DPH 

neoprávnený výdavok. Takže spoluúčasť obce sa zvyšuje, bolo aj stretnutie s p. 

Adamkovičom, kde sa to preberalo. 

Stretnutie s p. Pekarom – rokovanie ohľadom predĺženia nájomnej zmluvy na neurčito. 

Zatiaľ nie je doriešené uznesenie o vyhlásení verejnej obchodnej súťaže na odpredaj pozemku 

p. Ľ. Drinkovi, prebieha konzultácia s p. Sotolářom. 

Hasičská súťaž a tanečná zábava sa uskutočnili. 

Ostatné uznesenia sú splnené. 

 

Návrh uznesenia č. 65/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo v Dojči berie na vedomie: 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich obecných zastupiteľstiev. 

Uznesenie sa berie na vedomie, nehlasuje sa. 

 

4. bod programu: Návrh 5. zmeny rozpočtu obce Dojč na rok 2018 

Ekonómka informuje o plánovanej 5. úprave rozpočtu, ktorá bola prerokovaná na prac. porade 

poslancov spojenej s finanč. komisiou. Boli doplnené ešte dotácie na opravu a rekonštrukciu 

miestnych komunikácií, obstaranie záhradných kompostérov a dotácia zo SFZ.  

Bežné príjmy sa zvyšujú na 1.047.312,00 €, kapitálové príjmy sa zvyšujú na 11.000,00 € 

a príjmové finančné operácie sa zvyšujú na 95.617,90 €. Celkovo sa zvýšia príjmy na sumu 

1.153.929,90 €.  

Bežné výdavky sa zvyšujú na 1.019.470,95 €, kapitálové výdavky sa zvyšujú na 89.481,00 € 

a výdavkové finančné operácie ostávajú v nezmenenej výške. Celkovo sa zvýšia výdavky na 

sumu 1.139.951,95 €. Návrh 5. úpravy rozpočtu na rok 2018 je priložený ako príloha. 

 

Starostka informuje, že cenové ponuky na vybudovanie novej časti chodníka v obci sa ešte 

budú riešiť podrobnejšie. Bude sa budovať chodník od p. Andreja Viciana po autobusovú 



zastávku pri dome smútku. P. A. Vician upozorňuje, aby bol chodník spevnený kvôli 

poľnohospodárskym strojom, ktoré budú cezeň prechádzať na pole. Chodník treba spevniť 

a znížiť vjazdy.  

Starostka informuje, že zo Základnej školy s materskou školou bola doručená žiadosť 

o úpravu výšky originálnych kompetencií v školskom klube detí. Nedostatok finančných 

prostriedkov je nielen v školskom klube, ale aj v materskej škole a školskej jedálni, teda 

všetky originálne kompetencie. Pán riaditeľ predložil pred týždňom rozpis prác opráv v ŠJ 

v sume cca 4.000 €. Starostka vyzvala riaditeľa, aby odôvodnil zvýšenie finančných 

prostriedkov na originálne kompetencie.  

Riaditeľ predložil potrebu financií na mzdy. Uvádza, že sa zvyšuje počet detí v školskom 

klube. Chcel by vybudovať 2. oddelenie školského klubu. Treba však prijať 2. pracovnú silu 

na polovičný úväzok. Ďalší problém je, že pani učiteľky z MŠ, ktoré odchádzajú na materskú 

dovolenku majú veľa nevyčerpanej dovolenky a chcú ju preplatiť.  

Starostka uvádza, že treba sa dohodnúť so zamestnankyňami, aby sa dovolenka nepreplácala 

ale čerpala, najlepšie až po nástupe do práce. Starostka sa pýta aké deti sú prihlásené do 

školského klubu – 1. alebo 2. stupeň? Riaditeľ odpovedá že aj 1. aj 2. stupeň. Starostka 

uvádza, že aby nedošlo k tomu, že po 1. týždni, keď sa deti prihlásia do školského klubu, tak 

prestanú chodiť. Staršie deti majú nárok chodiť do klubu iba vtedy, ak ostane voľné miesto. 

Riaditeľ informuje, že v klube sa musí urobiť poriadok, je tam veľa detí a musia tam byť dve 

sily, aby zvládli taký počet detí. Max. počet detí na 1 vychovávateľku je 11.  

Starostka sa pýta, či by nestačil tretinový úväzok pre novú prac. silu. Riaditeľ informuje, že 

dofinancovanie ŠKD do konca roka 2018 by bolo 4.884,28 €. P. riaditeľ uvádza, že v škole je 

potrebný školský psychológ, nová pani učiteľka by bola polovicu pracovného času v klube 

a polovicu ako psychológ. Škola si žiadala dofinancovanie miezd za 1. polrok.  

Poslankyňa J. Kozánková uvádza, že nech sa rieši táto situácia až keď deti donesú prihlášky 

a bude sa vedieť konkrétny počet detí.  

Riaditeľ uvádza, že k 1.9. je prihlásených do škôlky 56 detí. Je nárast počtu detí. Do 28 detí je 

jedna trieda. Družinárka vedie deti na obed počas obednej prestávky a je to veľa detí na 1 

učiteľa. Deti by mali chodiť na obedy na zmeny. Keď vypadne učiteľ, tak sa to zle organizuje. 

Starostka uvádza, že vychovávateľky sa majú naobedovať pred výkonom práce. Nemôžu 

obedovať počas obedovania detí. Zatiaľ by sa zobrala sila len na 1/3 úväzok ako psychológ.  

Riaditeľ informuje o situácii v školskej jedálni. Bol problém zohnať ľudí, ktorí by urobili 

rekonštrukciu školskej kuchyne. Každá firma, ktorú oslovil, tak nemala čas, alebo nechceli 

robiť tento typ práce. Bola tam 30-ročná mastnota, vlhkosť. Do septembra sa to muselo 

stihnúť, lebo to je v zázname z kontroly z hygieny.  

Poslankyňa J. Kozánková uvádza, že mal pán riaditeľ aspoň vopred informovať, aby boli 

poslanci informovaní a nie až na záver, keď sú práce už hotové.  

Riaditeľ uvádza, že to podcenil, je vrchol sezóny a je problém zohnať pracovnú silu.  

Starostka uvádza, aby sa to zaplatilo zatiaľ z réžie a ku konca roka sa uvidí, ako to bude 

vychádzať či by to obec dofinancovala.  

Riaditeľ informuje, že sa musí riešiť aj problém s kanalizáciou v škole.  

Starostka reaguje, že sa to bude riešiť až budúci rok, keď nebudú v budove deti. Takže 

investične – rozpočtovo sa nás to tento rok netýka. 

Riaditeľ uvádza, že môže prísť aj k havárii a možno na to by sa mala skôr použiť réžia. Stále 

sa pracuje na modernizácii školy.  

Starostka informuje o elektronickom jedálenskom systéme do školskej jedálne. Bola 

predložená ponuka od firmy Altisima slovakia na necelých 4.000 €. Stravovací systém 

poskytuje aj eŠkola, ale momentálne je bez technika, ktorý to zabezpečoval, lebo zomrel. 

Škola už má predplatenú cez eŠkolu internetovú žiacku knižku, ale nepoužíva ju. Existuje ešte 

systém aSc Agenda (EduPage), je na väčšine škôl. Je to systém, ktorý poskytuje veľa funkcií- 



stravovací systém, dochádzkový systém, tlač dokumentov, elektronickú triednu knihu, 

internetovú žiacku knižku, atď. Cena je 349 € - ročný poplatok za komplexnú agendu, 149 € 

smartbox, 120 € balíček 200 čipov a 50 € externá čítačka čipov – spolu 668 €. V tomto 

školskom roku by to bola väčšia investícia, ale RZ je ochotné to zaplatiť. V rámci EduPage je 

zaplatená aj webstránka. Spoločnosť by bola schopná to nainštalovať do konca prázdnin. 

Zjednodušilo by sa aj vracanie preplatkov za stravu. Teraz sa vedúca jedálne venovala asi 

mesiac iba vyúčtovaniu stravy. Preplatky sú vyše 8.000 €. Rodič by si mohol v elektronickom 

systéme skontrolovať odhlasovanie detí z obedov. Rodičia budú mať v telefóne aplikáciu. 

Môžu si pozrieť jedálny lístok, platbu za stravu. Internetová žiacka knižka je tiež skvelá vec. 

Riaditeľ uvádza, že ponuka na stravovací systém za 4.000 € bola príliš vysoká, lebo bola skôr 

určená pre väčšie školy alebo firmy.  

Poslanec P. Zich uvádza, že je dôležité aj to, aby so systémom chceli pracovať všetci 

zamestnanci v učiteľskom zbore, nielen riaditeľ. Nedá sa stihnúť všetko za 1 týždeň, začiatky 

budú náročné.  

 

Návrh uznesenia č. 66/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  schvaľuje: 

5. zmenu  rozpočtu obce na rok 2018 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Návrh uznesenia č. 67/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  schvaľuje: 

Použitie rezervného fondu v sume 22 000,00 € na dobudovanie chodníka na Jabĺčkovej ceste. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

5. bod programu: Správa hlavného kontrolóra z vykonanej kontroly 

Hlavný kontrolór obce informuje o výsledkoch z vykonanej kontroly. Kontrola prebiehala od 

15.12.2017 do 12.06.2018. Kontrolované bolo použitie dotácií pridelených obcou za roky 

2015 – 2017. Použitie dotácií bolo v súlade s VZN o poskytovaní dotácií z rozpočtu Obce 

Dojč. Kontrolou neboli zistené žiadne nedostatky. 

 

Návrh uznesenia č. 68/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  berie na vedomie: 

Správu hlavného kontrolóra z vykonaných kontrol. 

Uznesenie sa berie na vedomie, nehlasuje sa. 

 

6. bod programu: Návrh VZN ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 zo dňa 

14.04.2016 o určení školského obvodu na území obce Dojč, o určení zápisu na plnenie 

povinnej školskej dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov 

školských zariadení v obci Dojč 

 

Starostka informuje o návrhu VZN, ktorým sa bude upravovať príspevok na čiastočnú úhradu 

nákladov v školských zariadeniach. Mesačný príspevok v MŠ pre deti od 3 do 5 rokov – 

navrhnuté zvýšenie z 10 € na 13 €. Mesačný príspevok v MŠ pre deti do 3 rokov – navrhnuté 

zvýšenie z 15 € na 20 €. Mesačný príspevok v ŠKD – navrhnuté zvýšenie z 2 € na 5 €. 

P. Drinková navrhuje, či by nemohlo byť zvýšenie príspevku pre 3 až 5 ročné deti aspoň na 

15 € a pre deti do 3 rokov 20 €. Starostka odpovedá, že sa môžu sumy zvýšiť.  

Starostka informuje o navrhovanej výške príspevku na stravovanie v školskej jedálni pri 

Základnej škole s materskou školou v Dojči v čase ich pobytu v škole alebo školskom 

zariadení: 



Stravníci Desiata Obed olovrant Spolu v € 

Od 2 do 6 rokov 0,28 0,68 0,23 1,19 

Od 6 do 11 rokov 0,34 1,01 x 1,35 

Od 11 do 15 rokov 0,34 1,09 x 1,43 

Zamestnanci X 2,40 x 2,40 

Iné fyzické osoby X 2,50 x  

Išlo by o 3. finančné pásmo. Poslanci sa pýtajú, či by sa nemohli sumy zvýšiť aj viacej, aby 

bola strava kvalitnejšia. Starostka odpovedá, že bude v školskej jedálni konvektomat, takže 

strava by mala byť lepšia. 

 

Návrh uznesenia č. 69/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  schvaľuje: 

VZN č. 1/2018 ktorým sa mení a dopĺňa VZN č. 1/2016 zo dňa 14.04.2016 o určení 

školského obvodu na území obce Dojč, o určení zápisu na plnenie povinnej školskej 

dochádzky a o výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov školských zariadení Obce Dojč. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

7. bod programu: PHSR obce Dojč – kontrola plnenia 

Starostka informuje o plnení PHSR obce Dojč 2014 - 2020:  

Prioritná oblasť 1 – hospodárska 

Dobudovanie infraštruktúry obce  

 rozšírenie kanalizácie v obci  - podaná žiadosť o dotáciu, 

 rekonštrukcia miestnych komunikácií – Uličky a Otrubnica – čiastočné zabetónovanie 

jám,  

 dobudovanie chodníkov – obec bude budovať chodník od p. Viciána po p. Orsága, časť 

chodníka vybuduje spoločnosť Wertika a časť p. Šimek 

Realizované - parkovacie miesta pri cintoríne, vypracovanie passportu MK a DZ, 

rekonštrukcia verejného osvetlenia. 

 vybudovanie nových svetelných bodov verejného osvetlenia na jabĺčkovej ceste, stĺpy aj 

na ihrisko 

Nebude sa realizovať – napojenie kanalizácie na ČOV (diverzifikácia ČOV v r. 2016). 

Zlepšenie politiky bytovej výstavby  

 vytvorenie podmienok pre výstavbu RD (Záhumenice za školou, p. Šimek) 

Nebude sa realizovať – vybudovanie nájomných štartovacích bytov, sociálnych bytov. 

Rekonštrukcia verejných budov  

 rekonštrukcia KD - oprava stropu, osvetlenie, vybudovanie ústredného vykurovania, 

archív, bar, opona, záclony, 

 výstavba budovy hasičskej zbrojnice – podaný projekt, čaká sa na vyhodnotenie 

Podpora podnikateľského prostredia a služieb verejnej správy  

 propagácia podnikateľských priestorov – buduje sa priemyselná zóna – emtei, 

kovovýroba, benzínka, ÚP lokalita H3, H4 + K s PZ, SSC, 

 skvalitnenie webstránky 

Prioritná oblasť 2 – sociálna 

Zvyšovanie kvality sociálnych služieb  

 výstavba zariadenia pre seniorov – spolupráca s investorom a zároveň 

s prevádzkovateľom Asociácia sociálnych altruistov, stretnutie s p. Joachymovou – 

predsedkyňa exekutívnej rady 

Podpora a rozvoj školstva  



Realizované – rekonštrukcia plynovej kotolne, rekonštrukcia ZŠ na MŠ, zlúčenie ZŠ s MŠ,  

 oprava telocvične – výmena okien, palubovky, PVC v šatniach, 

 oprava školskej jedálne – vymaľovanie, odstránenie nefunkčnej vzduchotechiky, nákup 

konvektomatu, stolov a stoličiek 

Podpora vidieckeho cestovného ruchu  

 vybudovanie cyklotrasy – vypracovanie projektu na turistický chodník, projekt podaný 

s partnerskou obcou Boršice, 

 prezentácia obce v Mikroregióne Šaštínsko, 

 rozvíjanie a udržiavanie kultúrnych tradícií 

Podpora športových aktivít 

 rekonštrukcia budovy TJ – zateplenie (projekt cez SFZ), 

 freestylové ihrisko v roku 2016 

Prioritná oblasť 3 – environmentálna 

Podpora aktivít v oblasti ochrany životného prostredia  

 výstavba zberného dvora – nebude sa realizovať – vyriešený bioodpad - kompostér do 

každej domácnosti 

Zlepšenie kvality ovzdušia a protipovodňová ochrana  

 regenerácia verejných priestranstiev - výsadba zelene,  

 park pri novej IBV – v príprave po kolaudácii, 

 potok – Dolinský a struhy za Adamkovičmi a za Kumpanovcami – kosenie, čistenie 

 

Návrh uznesenia č. 70/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  berie na vedomie: 

plnenie PHSR obce Dojč na roky 2014 - 2020. 

Uznesenie sa berie na vedomie, nehlasuje sa. 

 

8. bod programu: Vyhodnotenie schváleného zámeru prenájmu alebo užívania 

koncesného majetku priestorov bývalej MŠ 

Starostka uvádza, že obec má schválený zámer prenájmu priestorov na zariadenie pre 

seniorov alebo podpísať koncesnú zmluvu. Poslankyne p. Mikulíková a p. Macková by sa 

spolupodieľali na príprave zmluvy ako právnička a zdravotníčka. Zmluvu by schvaľovalo 

obecné zastupiteľstvo. Zmluva by bola koncesná, t.z. majetok by ostal vo vlastníctve obce. 

Zmluvu by pripravil JUDr. Sotolář, odborník na právo v oblasti verejnej správy.  

OZ ASA začína na Slovensku realizovať výstavbu Domovov sociálnych služieb vo viacerých 

obciach, napr. Nová Ves. 

Poslankyňa Mikulíková informuje, že obec sa nejde zbavovať majetku, nechce nič predať. 

Vybudovaný majetok v podobe Domovu sociálnych služieb bude stále obecný. Starostka sa 

snažila, ale obec nie je schopná zariadenie vystavať a prevádzkovať. V zmluve musí byť 

ukotvené, že obyvatelia z Dojča budú mať prednosť. OZ ASA sa nebráni, že obec bude mať 

právo umiestniť určitý počet ľudí z Dojča.  

Starostka uvádza, že JUDr. Sotolář sa venuje veľa rokov právu v komunálnej politike. Zmluva 

bude mať možno cca 50 strán, všetko sa v nej musí vyšpecifikovať, aby obec nikto na ničom 

nenachytal. Zariadenie bude súkromné, ale dotovať ho bude aj VÚC. Najprv budú umiestnení 

samoplatci, aby mohlo zariadenie začať fungujú. Potom sa podá žiadosť na VÚC a neskôr by 

platili podmienky s dofinancovaním VÚC. Zariadenie bude mať kapacitu do 40 klientov. 

Zamestnanci môžu byť naši občania, malo by ich byť asi 28. Bude tam vlastná kuchyňa, 

ekonomický aparát, sanitári. Varilo by sa tam aj pre dôchodcov v obci. Nemusela by sa strava 

zabezpečovať zo ŠJ. Bude to špeciálna diétna strava pre dôchodcov. Stanovy ASA prišli na 

obecný úrad len teraz. Na Slovensku bude garantom tohto projektu p. Roman Joachym. 



V Novej Vsi už výstavbu zariadenia dokončujú, starosta ich pochválil. Zmluvu musí schváliť 

obecné zastupiteľstvo. Treba si združenie preveriť. 

Starostka uvádza, že prevádzka budovy je finančne náročná, vykurovanie je cca 13.000 € 

ročne, ktoré by mohli byť použité aj niekde inde.  

 

Návrh uznesenia č. 71/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  súhlasí: 

s investičným zámerom a poveruje Obecný úrad konaním na prípravu zmluvy na užívanie 

koncesného majetku priestorov bývalého areálu materskej školy so spoločnosťou SYTU, 

s.r.o. Ruttkaya Nedeckého 12, 974 01 Banská Bystrica, ktorá zastupuje Občianske združenie 

ASA (Asociácia sociálnych altruistov), ktorej predsedkyňou exekutívnej rady je Tina 

Joachimová. Koncesná zmluva bude predložená Obecnému zastupiteľstvu, ktoré ju musí 

schváliť. 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

9. bod programu: Rôzne – informácia – práce na trafostanici pri Adamkovičoch, 

kompostéry do domácností, žiadosti o predĺženie nájomnej zmluvy na byt, práce na 

zápisoch do obecnej kroniky, pripravovaná výstava MS „Slovenská história a my“ 

Starostka informuje, že trafostanica pri Adamkovičoch je postavená. Prekopy sú 

zabetónované. Termín kolaudácia ešte obec nevie. V prípade trafostanice v Otrubnici musela 

p. Kusá prerobiť projekt. 

Obec získala prostredníctvom dotácie kompostéry do každej domácnosti. Občania musia 

podpísať protokol o prevzatí kompostéru a 5 rokov dodržiavať určité podmienky. Počas 5 

rokov môže prísť kontrola, ktorá bude kontrolovať, či sa používa na kompostovanie, atď. Po 5 

rokoch ostane majetkom obyvateľov. Starostka informuje, že začala chodiť do domácností 

a informovať občanov, ktorí sa nezúčastnili školení. Kompostéry budú aj v parkoch a pri 

cintoríne. Problém budú mať občania asi so suchou zložkou kompostu. V obci bude 5 miest, 

kam môžu ľudia nosiť konáre. Príde tam traktor, ktorý konáre naštiepkuje a ľudia si ich môžu 

zobrať na kompostovanie.  

Starostka informuje o obecnej kronike. Kronika nebola písaná niekoľko rokov. V roku 2012 

bola ustanovená za kronikárku p. Anna Zemanová. Pani Zemanová informuje, že komunikuje 

s p. Agátou Krupovou, ktorá je tvorkyňa metodiky na písanie kroniky. Starostka bola s p. 

Zemanovou aj na školení ohľadom písania kroniky. Do kroniky sa musí dopísať obdobie 3 

rokov starostu p. Václavka, potom 8 rokov p. Kujovskej, to bude náročnejšie. Príspevok do 

kroniky musí schvaľovať obecné zastupiteľstvo. Dôležité je popísať rozpočet obce, hlavne 

výdavky. Starostka chce, aby bol do volieb schválený aspoň príspevok z obdobia p. Václavka. 

Starostka informuje, že sa pripravuje výstava Matice Slovenskej – „Slovenská história a my“. 

Starostka odovzdáva slovo p. Kubíkovej, aby informovala občanov o pripravovanej akcii. 

Pani Kubíková uvádza, že výstava sa bude konať 22.9.2018 o 16.stej hodine v kultúrnom 

dome. Bude to uctenie výročia, storočnice roku 1918. Tento rok je najväčšia priorita. Vznikla 

ČSR + obdobie 1. svetovej vojny, p. Stano Šimek by to zmapoval v tomto regióne. Matičiari 

oslovili p. Ferdinanda Vrábla, odborníka zo SAV, či by sa spolupodielal na prednáške. V KD 

budú panely, na ktoré sa pripravia fotografie. Zapojí sa aj OcÚ, KVPH, manželia Skalovci 

podľa jednotlivých rokov.   

Starostka informuje, že obec zabezpečí panely o rozmeroch 2,5 x 1,25 m. 

P. Kubíková uvádza, že by sa mohol pripraviť aj kultúrny program, nacvičiť pár dojčanských 

pesničiek v spolupráci s harmonikármi alebo deťmi zo školy. MO Matice Slovenskej získal 

dotáciu 50 €. Vstupné bude dobrovoľné. V pondelok by sa prišli pozrieť na výstavu aj školáci. 

Bolo by vhodné pripraviť aj občerstvenie, keďže je to vernisáž. K storočnici by sa mohli 

vysadiť lipy, symbol Slovanov, v škole, pred kostol, do parku za obecným úradom.  



Starostka informuje, že na opravu multifunkčného ihriska sme nedostali dotáciu.  

TJ robí rekonštrukciu kabín. 1.9. budú oslavy 90. výročia futbalu v našej obci, budú sa hrať 

futbalové zápasy a neskôr večer bude diskotéka s tombolou. 

Pre dôchodcov sa vozia obedy z PD Čáčov. 

 

Návrh uznesenia č. 72/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  berie na vedomie informáciu o: 

 priebehu prác pri budovaní transformačnej stanice pri Adamkovičoch a prípravných 

prácach na transformačnej stanici Otrubnica, 

 o rekonštrukcii povrchu multifunkčného ihriska cez výzvu Úradu vlády, 

 vedení obecnej kroniky a pripravovaných zápisoch do kroniky 

 realizácii projektu KOMPOSTÉRY 

 realizácii rekonštrukcie futbalovej infraštruktúry TJ Družstevník Dojč 

 oslavách 90. Výročia futbalu v Dojči 

 výstave, ktorú pripravuje MO MS v Dojči „Slovenská história a my“ 

 zabezpečení stravovania dôchodcov počas letných prázdnin 

Uznesenie sa berie na vedomie, nehlasuje sa. 

 

Starostka uvádza, že na obecný úrad boli doručené 2 žiadosti na predĺženie nájomných zmlúv 

do r. 2020 na byty v bytovom dome. Žiadosti sú od p. Barbory Vajdovej a p. Milady 

Tománkovej. 

 

Návrh uznesenia č. 73/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  schvaľuje: 

Predĺženie nájomnej zmluvy na byt v obecnej bytovke pre: 

Barboru Vajdovú, byt č. 1, termín predĺženia nájomnej zmluvy do 31.10.2020 

Miladu Tománkovú, byt č. 3, termín predĺženia nájomnej zmluvy do 31.10.2020 

Hlasovanie: prítomných: 7, za: 7, proti: 0, zdržali sa: 0 

 

Starostka informuje, že pán farár priniesol projekt a žiadosť na mimoriadnu dotáciu na opravu 

elektroinštalácie v kostole. Hodnota celého projektu je 3.039,32 €. Je to havarijná situácia, 

môže dôjsť k zoskratovaniu elektriky. Bude sa ešte riešiť aj oprava padajúceho stropu. Pri 

strope je to finančne veľmi náročné, obec to nemôže financovať.  

Ekonómka obce sa vyjadrila, žeby bolo dobré, aby zasadla finančná komisia a prerokovala to, 

či má obec na to finančné prostriedky a koľko sa môže schváliť.  

Starostka uvádza, že sa posúdenie žiadosti o mimoriadnu dotáciu odkladá na ďalšie 

zasadnutie zastupiteľstva. 

 

Návrh uznesenia č. 74/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  berie na vedomie: 

Informáciu o havarijnom stave elektroinštalácie v kostole. 

Uznesenie sa berie na vedomie, nehlasuje sa. 

 

Starostka podáva informáciu o pripravujúcich sa komunálnych voľbách. Obec má ku dňu 

vyhlásenia volieb 1247 obyvateľov. Na obecný úrad chodia k voľbám postupne rôzne 

materiály. Obec dostala harmonogram organizačno-technického zabezpečenia, pokyn na 

úschovu hlasovacích lístkov a iných dokumentov atď. Zo súčasných poslancov chcú ísť 

kandidovať ako nezávislí kandidáti na poslancov – Bc. Martina Gajarová, Bc. Júlia 

Kozánková, Mgr. Zuzana Macková, Katarína Čelústková a ako nezávislá kandidátka na 

starostku – PaedDr. Slavomíra Melišová.  



10. bod programu: Informácia o činnosti starostky 

Správa o činnosti starostky od 22.6. do 23.8.2018: 

Koordinačné stretnutie UPSVaR v Senici. 

Ukončenie školského roka a rozlúčka s predškolákmi. 

Kolaudačné konanie ST Development – cesta a chodník – odstraňujú sa nedostatky. 

Dodatočné povolenie stavby – OMS. 

Kolaudácia haly na Bištave. 

Zmena užívania stavby – píla Novák. 

Stavebné konanie Vojčíková, bude kolaudácia Skačan. 

Kanalizácia – Mitošinka uznal pochybenie na strane VÚC TT, nová žiadosť koniec júla, 

dopĺňanie PD, tlač PD kanalizácia, Ing. Budovič. 

Stretnutie so školou - prerokovanie hospodárenia školy – riešenie financovania originálnych 

kompetencií a použitie réžie. 

Konvektomat do ŠJ, p. Hurbanová – vyradený konvektomat - nekupujeme, je starý, riešil sa 

odpad, voda a elektrika ku konvektomatu. 

Jedálenský systém – RŠ v SE, stretnutie s p. Kvačkajom a ponuka za cca 4.000 €. 

Kompostéry – Šupa, dovoz, prednáška. 

KD – záclony, nová opona, za oponou, vybrúsenie pódia, archív. 

Verejné osvetlenie, vytyčovanie sietí, VKS Elto. 

Nočná hasičská súťaž, ekotoalety a poháre. 

Havarijná situácia elektriky v kostole. 

Vrátenie DCOM počítačov. 

Stretnutia s p. Joachimovou a p. Sýkorom – ZpS. 

Riešenie dopravnej napojenosti priemyselnej zóny, stretnutie ODI Pavlík, OÚ odbor dopravy 

Koštialová, SUC TTSK Laláková, Mikulíková, Frndalovics, Aproreal – dopravná štúdia, 

výjazdy na cestu II/500. 

Občanom sa rozdávali jednorazové vrecia na plasty, množstvo išlo podľa doterajšej separácie. 

Obec chce, aby sa papier zbieral v harmonograme spolu s plastmi, kovmi a sklom častejšie 

a popolnice len raz mesačne, okrem letných mesiacov. 

 

Návrh uznesenia č. 75/2018/UObZ 

Obecné zastupiteľstvo  v Dojči  berie na vedomie: 

Informáciu starostky o jej činnosti v období od 23.6. do 17.8.2018. 

Uznesenie sa berie na vedomie, nehlasuje sa. 

 

11. bod programu: Diskusia 

Starostka otvára diskusiu. Pani Ľ. Drinková sa pýta, či sa môžu ešte používať staré žlté vrecia. 

Starostka odpovedá, že áno, ale pri najbližšom vývoze plastov jej budú odobrané a budú sa 

používať už len jednorazové vrecia. 

Pani A. Masaryková sa dopytuje, kedy bude uvedené verejné priestranstvo po rozkopávke 

trafostanice na Záhumeniciach do pôvodného stavu. Informuje, že priekopa pri Juralovcoch je 

zanesená. 

Pani V. Kužlíková hovorí, že pozemky čo bude výstavba na Záhumeniciach, je na nich 

burina, nech si vlastníci zabezpečia kosenie. Starostka odpovedá, že sa budú vyzývať 

vlastníci, aby si pozemky pokosili. 

Pani A. Masaryková sa pýta, či by mohli obecní zamestnanci odvážať neporiadok, čo vyčistí 

pri ich dome po búrke, všetko to čo tečie z polí, nemá to kam dávať. 

Poslanec A. Vician vyzýva, aby obec skontaktovala p. Ľ. Stulančáka z ST Development, 

s.r.o., aby predložili potrebné doklady a mohlo sa kolaudovať.  

 



12. bod programu: Uznesenia 

Návrhová komisia zhrnula všetky uznesenia. 

 

13. bod programu: Záver  
Starostka informovala, že najbližšie stretnutie bude 20.09.2018 o 19:00 hod. 18.9.2018 bude 

pracovné stretnutie poslancov. 

 

Starostka ukončuje zasadnutie obecného zastupiteľstva a ďakuje za účasť. 

 

Zasadnutie ukončené o 21:58 hod. 

 

Zapisovateľka: Ing. Marcela Hovančíková ................................................................ 

 

Overovatelia: Bc. Júlia Kozánková  ................................................................ 

 

 Mgr. Zuzana Macková  ................................................................ 

 

Starostka obce:  PaedDr. Slavomíra Melišová ................................................................ 

 


